
Zrlpisnica z XIX. zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci,
konan6ho di.a 09.02.2017

Otvorenie: L6'30 hod.

pritomni poslanci MsZ: Ing. Stefan Zima, Peter Hojstrii, Peter Reznicky, Pavol

Vychovaly,Ing. Jr{n Marhefka, Martina Simonikovi, Mgr. Eduard Ferencko

Ospravedlneni: Mgr. Radoslav Borovsky, RNDr. Emil Valek, MUDr. IjuboS Filiai,

Michal Dziak

K bodu i. I Otvorenie

Daniel Marhevka otvoril XIX. zasadnutie Mestsk6ho zastupitelistva

v5etkych pritomnlfch.

P6n prim6tor predniesol Program:

1. Otvorenie
2. Urdenie overovatefov z6pisnice

3. Vofba nivrhovej komisie
4. Kontrola plnenia uzneseni

5. Interpel6ciaPoslancov
6. Schv6lenie uzneseni potrebnych k podaniu Ziadosti o dot6ciu na stavbu

,,Rekonstrukcia priestorov nebltovej budovy na n6jomn6 byty" -byval|
administrativna budova StStnych lesov

7. Spr6va hlavndho kontrol6ra z kontroly PHM

8. Spr6va o kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra Mesta Podolinec zarok2016
g. Sihvalenie intemej smernice -Prcvfudzka motorovych vozidiel

10. N6vrh rozdelenia hospod6rskeho vysledku (zisku) zarok20l6 - Lesy mesta

Podolinec, s. r.o.
11. R6zne
12. Diskusia
13. Zdver

lllasovanie:
Zaz 7 Proti: 0 Zdfralisaz 0

K bodu i. 2 Urienie overovatel'ov zfpisnice

Overovatelia z6pisnice : Peter Reznick;f , Pavol Vychovaly

P6n prim6tor Ing.

v Podolinci a privital

Hlasovanie:
Za:7 Zdrilalisaz 0

1.

t,
i,, 1

l!

. iri
\\l

't
.i

i\

Proti: 0



K bodu i.3 Vol'ba nivrhovej komisie

N6vrhov6 komisia: predseda - Ing. Stefan Zima

dlenovia - Mgr. Eduard Ferencko, Peter Hojstrid

Hlasovanie:
Zaz 7 Proti: 0 Zdfialisaz 0

K bodu i. 4 Kontrola plnenia uzneseni

Predniesol Ing. J6n Laufik, vedrici VOVS

Hlasovanie:
Zaz 7 Proti: 0 ZdrL,ali saz 0

K bodu i. 5 Interpel6cia Poslancov

P. Reznicky: Ja by som sa chcel opytat', kedy bude zverejnen| zakladatel'sk6 listina s.r.o.?

Prqikr6t ste mi povedali, Le nieje probldm ju zverejnit', nozverejnenii nebola. Druhfkr6t,

kedi som sa pytai na zastupitel'stve, mi p. S. Zima povedal, Le preveri, di m6 alebo nemd byt

zverejnen1. ESte m6m druhir interpel6ciu, ktor6 sa tyka rekon5trukcie ulice Hlinik. Robil sa

nejaky dodatok ku zmluve a bol podpisovany?

Pan prim6tor: Oni to nedokondili, lebo povetemostn6 podmienky to nedovofovali.

P. Reznicky: Ch6pem. Zmluvaje do 30.11.2016, no nebolo to dokonden6. Je tam nejaky

dodatok ku zmluve?

Ing. S. Zima: Je tam ustanovenie ku zmluve, ktor6 hovori o posrivani terminu v srivislosti

s atmosferickymi vplyvmi.

P. Reznic[f: Ale bude treba k tomu dodatok?

Ing. S. Zima: Asi 6no, ale iba do sa tyka terminu, nie do sa tyka ceny.

Kbodui.6 Schvflenie uzneseni potrebnych kpodaniu Ziadosti odotfciu na stavbu

,,RekonStrukcia priestorov nebytovej budoly na nfjomn6 byty'o byval{
administratfvna budova Stftnych lesov

Predniesol Ing. Stefan Zima

Mestskd zastapitel'stvo s c h v a l' ui e

1.) Udel obstarania 16 mestskych nrijomnych bytov - ridel U 613 (vystavba n6jomn6ho bytu

v bytovom dome), stavba ,,Rekon5trukcia priestorov neby'tovej budovy na n6jomn6 byty" na

Lesnej ulici 33411, p. d. KN-C 91413, Podolinec na zirklade Zmluvy o dielo za dohodnutir

cenu 602 413,61 Eur vr6tane DPH.

Hlasovanie:

Za:5 Zdrl,alisa: I
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2.) U&t obstarania sirvisiacej technickej vybavenosti k 16 mestskym niijomnym bytom,

stavba ,,Rekonjtrukcia priestorov nebytovej budovy na niijomnd byty" na Lesnej ulici 33411,

Podolinec, na zirklade Zmlwy o dielo za dohodnutf cenu:

SO 02 - Vodovodnd pripojka - 998,40 Eur vr6tane DPH,

SO 03 - Komunik6cie, spevnen6 plochy, parkovisk|- 12134,76 Eur vr5tane DPH.

Hlasovanie:

Za:5 Proti: I Zdri,alisaz I

3.) Investidny zdmer obstarania 16 mestsbj,chndjomnych bltov, stavba,,Rekon5trukcia

priestorov nebyovej budovy na n6jomne byty" na Lesnej ulici 33411, Podolinec, na

pozemku p. d. gl4l3 k. ir. Podolinec, ktor6 budir zhotoven6 v sflade s projektovou

dokument6iiou vypracovanou Ing. Pavlom Kuch6rom, KeZmarok a schv6lenou v stavebnom

konani (, j:19912016 stavebnym fradom Hniezdne, zo dila 17 .1.2017.

Hlasovanie:

Zaz 5 Proti: I ZdrL,alisa: I

4.) Investidny zitmer obstarania sirvisiacej technickej vybavenosti pre stavbu

,,Rekon5trukcia priestorov nebytovej budovy na n6jomn6 b1'ty" Lesn6 uJica334l1v Podolinci

v zloLeni'.
SO - 02 Vodovodnd PriPojka,
SO - 03 Komunik6cie, parkovisko, spevnen6 plochy, ktor6 budir zhotoven6 v srilade

s projektovou dokument6ciou vypracovanou Ing. Pavlom Kuch6rom, KeZmarok a schv6lenou

vitavebnom konani (,.1.:199112016 stavebnym riradom Hniezdne, zo dira 17.1.2017 .

5.) Uzatvorenie zmluvy o dielo so zhotovitel'om Ing. Viliam Cech, K Surdoku 9, 080 01

presov, ICO 34347470, predmetom ktorej je vystavba 16 mestsklfch n5jomnych b1'tov,

stavba ,,Rekon5trukcia priestorov nebltovej budovy na nSjomnd byty" Lesn5 dica 33411

v Podolinci.

Hlasovanie:
Za:5

Hlasovanie:
Znz 5

Hlasovanie:
Za:5

Proti: I

Proti: I

ZdrL,ali saz I

Zdfi,alisa: I

6.) Uzatvorenie zmlury o dielo so zhotoviteliom Ing. Viliam Cech, K Surdoku 9, 080 01

Pre5ov, ICO 34347470, predmetom ktorej je vystavba srivisiacej technickej vybavenosti k 16

mestskym n6jomnym byom, stavba ,,Rekon5trukcia priestorov nebytovej budovy na

n6jomn6 blty" Lesn6 uJica334ll v Podolinciv zloLeni:

SO - 02 Vodovodn6 priPojka,

SO - 03 Komunik6cie, parkovisko, spevnen6 plochy.
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7.) Sp6sob financovania obstarania stavby ,,Rekon5trukcia priestorov nebytovej budovy na

nSjomn6 blty" _na Lesnej ulici 33411, Podolinec :

a) river zo SFRB vo vy5ke 70,00 o 
,

b) dotScia z Ministerstva dopravy a vystavby SR vo vy5ke 30 o 
,

c) a z vlastnych prostriedkov vo vy5ke L0,67 Eur.

Hlasovanie:
Zaz 5 Proti:1 ZdrLalisaz I

8.) Sp6sob financovania obstarania srivisiacej technickej rybavenosti k stavbe

,,Rekon5trukcia priestorov nebltovej budovy na n6jomn6 byty" na Lesnej uhci 33411,

Podolfnec v zloleni:
SO - 02 Vodovodn6 PriPojka,
SO - 03 Komunikdcie, parkovisko, spevnend plochy,

z vlastnych finandnych prostriedkov mesta Podolinec vo vy5ke (998,40+12134,76) :
13133,16 Eur vr6tane DPH.

Hlasovanie:
Za:S Proti: I Zdriali sa: I

9.) Ziwazny prisfub zaklienta od SZRB vprospech Sf'ng na z*ezpedenie 100 % vyiky

istiny fveru airrokov zUverovej zmluvy tzavretej medzi Spng aliadatelom do vy5ky

maxim6lneho plnenia istiny fveru z bankovej zftruky uvedenej v Eur.

Hlasovanie:
Zaz 5 Proti: I ZdrZali sa: L

Mestskd zastupitel'stvo s rt h I a s f

1.) Spodmienkami na poskltnutie dot6cie na obstaronie 16 ndjomnych bytov stavby

,,Rekon5trukcia priestorov nebytovej budovy na n6jomn6 byty" na Lesnej ulici 33411,

Podolinec, ustanovenymi z6konom platnymi v dase podania Ziadosti.

Hlasovanie:
Za:5 Proti: 1 ZdrZali sa: L

2.) S podanim Ziadosti na Ministerstvo dopravy, vystavby a region6lneho rozvoj Slovenskej

republiky cestou Okresn6ho riradu Pre5ov, odboru vystavby a bytovej politiky o poskytnutie

nen6vratnej dot6cie na obstaranie 16 mestskych n6jomnych byov podla zdkona i.443/2010
Z. z. o dotdcidch na rozvoj byvania a o socidlnom bl,van[ v znenf neskori[ch predpisov,
y stavbe ,,Rekon5trukcia priestorov nebytovej budovy na n6jomn6 byty" na Lesnej ulici
33411, Podolinec.

Hlasovanie:
Za:5 Proti: 1 ZdrZali sa: I

3.) S predloZenim Ziadosti na SFRB Bratislava o poskytnutie fveru na obstaranie 16

n6jomnych bytov stavby ,,Rekon5trukcia priestorov nebytovej budovy na n6jomn6 byy" na
4//: (z*- -r' lr.l
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Lesnej uJici 33411, Podolinec podlia
(,.27612015 Z. z.

Hlasovanie:
Za;S Proti: 1

zftkona (,15012013 Z. z. o SPRS v zneni zfkona

ZdrLalisa: I

4.) Sfhlasi s podmienkami na poskytnutie fveru na obstaranie 16 n6jomnych by'tov stavby

,,iekon5trukcia priestorov nebytovej budovy na n6jomn6 b)'ty" na ul' Lesnej (,.33411,

Podolinec, ustanovenymi zSkonom platnymi v dase podania Ziadosti.

Hlasovanie:
Zal S Proti: 1 Zdfialisaz I

5.) S vydlenenim potrebnych finandnych prostriedkov v rozpodte mesta na spl6tky

poskytnut6ho riveru io Sfng na stavbu ,,Rekon5trukcia priestorov nebyovej budovy na

nalomre blty,, na Lesnej ulici 33411, Podolinec podas trvania cel6ho zmluvndho vzt'ahu so

Sfng a vyOiefuje pr. .ok 2Ol7 finandn6 prostriedky vo qf5ke min. 3 (troch) mesadnych

spl6tok riveru zo SFRB Bratislava.

Hlasovanie:
Za:5 Proti: I ZdrLalisaz I

6.) S vydlenenim vlastnych finandnych prostriedkov v rozpodte mesta na potrebn6

financovanie srivisiacej technickej vybavenosti stavby ,,RekonStrukcia priestorov nebltovej

budovy na n6jomn6 b)4y" na Lesnej ulici334ll, Podolinec vo vyike 13133,16 Eur vrdtane

DPH ,

lllasovanie:
Za:5

Hlasovanie:
Za:5

Proti: I

Proti: I

Zdril,alisa: I

ZdrLalisaz I

7.) S vydlenenim vlastn;fch finandnych prostriedkov v rozpodte mesta na potrebn6

dofinancovanie stavby ,,Rekon5trukcia priestorov nebltovej budovy na n6jomn6 b1'ty" na

Lesnej ulici334ll, Podolinec vo vlfske 10,67 Eur vr6tane DPH '

Hlasovanie:
Zaz 5 Proti: I ZdrLalisa: I

8.) S uzatvorenim ziioLnej zmluvy v prospech Ministerstva dopravy, vystavby

aregion6lneho rozvoja vBratislave na zachovanie n6jomn6ho charakteru 16 mestskych

najomnych bytov, podas doby 40 rokov, ktor6 vzniknf realizdciou stavby ,,Rekon5trukcia
priestorov nebytovej budovy na n6jomn6 byty" na Lesnej ulici 33411, Podolinec'

9.) So zriadenim ziioLneho prila aprdva postavenia prednostn6ho veritella, na zabezpedenie

povinnosti zdloLcu - Mesta Podolinec - zabezpedenie pohl'ad6vky fveru poskytnut6l"_P
qystavbu 16 mestskych n6jomnych byov obstarand podfa zdkona i.150/2013 Z. z. o SFRB

v- znenl zdkona i.276/2015 Z. 2., ktore vzniknri reahzitciou stavby ,,Rekon5trukcia priestorov

nebl.tovej budovy na nSjomn6 byty" na Lesnej ulici 33411, Podolinec v prospech zilloLneho

veritel'a - Statny fond rozvojabyvaria, Lamadsk6 cesta 8, 833 04 Bratislava 3l,y(rtane
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pozemku p. (191413 k. ri. Podolinec.

Hlasovanie:
Za:5 Proti: 1

10.) So zi1azkom dodrZiavat' n6jomny charakter bytov podas doby splatnosti ileru zo

St6tneho rozvojabyvania, najmenej v5ak podas doby 40 rokov.

Hlasovanie:
Za:5 Proti: I Zdriali sa: 1

1 1.) S rudenim irveru poskltnut6ho St6tnym fondom rozvoiab;fvania Bratislava na stavbu

,,Rekon5trukcia prieitorov nebytovej budovy na n6jomn6 byty" na Lesnej ulici 33411,

podolinec, bankovou z6rukou - blankozmenkou, zdvdznym pisomnym prfsfubom Slovenskej

zttrudnej a rozvojovej banky, a zbrovei- splnomocf,uje prim6tora mesta na podpisanie

prislu5nych zmluv.

Hlasovanie:
Za:5 Proti: I

ZdrLalisaz I

Zdrlalisa: I

Mestskd zastupitefstvo p o t v r d z u i e

l.) Zavazok dodrLiavat pri prendjme 16 mests[fch n6jomnlfch bytov vzniknulfch realiz6ciou

stavby ,,Rekonitrukcia piieitorov nebytovej budory na n6jomnd blty" na Lesnej ulici 33411,

podolinec ustanovenia osobitndho predpisu - 5 22 zdkona (,.44312010 Z. z. o dotdcidch na

rozvoj byttania a o socidlnom byvani v znenf neskorilch predpisov.

Hlasovanie:
Za:5 Proti: I Zdrilalisa: I

K bodu i. 7 SprSva hlavn6ho kontrol6ra z kontroly PHM

Predniesol Ing. J. Zima

M. Simonikov6: Uv6dzate, Le nemdte certifikSt zhody. Ja som si na intemetovej str6nke

suzuki.sk naSla, Le sa d6o ten certifikffi poZiadat. Stoji to 120 Eur a to nie je vel'a.

Ing. J. Zima: Predajca ma ubezpe(il, Le k nov6mu vozidlu sa taky certifik6t dod6va. Neviem,

ei nam ho nedali alebo sa niekde zapatro5il, ataktieL neviem, di ten certifik6t splni to, do

odak6vame.

M. Simonfkov6: Je lep5ie ho kirpit'a budeme si isti.

P6n prim6tor: Mf,a mrzi, Le vy5la tak6 spotreba, ale bolo mi povedane, Le ai 56f zo Suzuki

z Banskej Bystrice m6 takri spotrebu.

Ing. J. Zima: Ja som mu poradil. Povedal som do a ako, Styri mesiace je dost' kr6tka doba.

P. Hojstrid: Ja viem o tom, Le kaLde nov6 vozidlo musi mat taky certifik6t, je potrebnd ho

mat'nielen pri n6kupe, ale aj pri predaji vozidla.

P6n prim6tor: My sme ho nena5li. MoZno pri prihlasovani
pOjdem tama opltam sa na to.

vozidla sme ho niekde nechalsq
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Ing. J. Marhefka: Ja m6m skrisenosti s vlastn-imi aj sluZobnymi autami. Re6lna spotreba je

uiAy inaako v papieroch. Spotreba uvedenf v technickom preukaze je zisten6 v laborat6rnych

podmienkach.

p. Reznicky: Predo sme sa pritvepustili do dieslu? Predo sme ho chceli? Aby sme u5etrili? Na

kr6tke trati je benzinovy motor jednotka. Pustit' sa od bytovky ku irradu, nem6Ze by1.' 50 oA

rozdiel od technickdho stavu, to nech mi nikto nehovori. Na kr6tke trate pri zimnom Starte

naskodi vellk6 sPotreba.

Hlasovanie:
Ztz 7 Proti: 0 ZdrL,alisaz 0

K bodu i.g Spr6va o kontrolnej iinnosti hlavn6ho kontrol6ra Mesta Podolinec za rok

2016

Predniesol Ing. Juraj Zima

P. Reznick;f: Dlh na bYtovom ostal?

Ing. J. Zima: M6m tu zoztamneplatidov. K31.12.2016 skondila spr6va byov, k tomu d6tumu

bolo v5etko rysporiadan6. Dlh je od tych, ktorych nfjomn6 byty d alej spravuje mesto, teda

celkovy d11-, j; iOgS,Z: Eur. Touto cestou by som sa chcel pod'akovat' p. Milaniakovej za

dobrri spolupr6cu. Za lest rokov na5ej spolupr6ce sa n6m dlh na n6jomnom podarilo zniLi(.

Dufam, Le ui , ,oro.t pracovnidkou na bytovom oddeleni bude dobr6 spolupr6ca'

P. Reznic[f: Bol by probl6m zverejnit neplatidov?

Ing. S. Zima: Ja by som chcel, aby sme najprv oslovili lfch neplatidov a upozornili rch, Le

*u3t, aU, a ked'ho nevyrovnajri, budri zverejneni na riradnej tabuli.

Ing. J. Zima: Ja to navrhujem urobit aL.po vyridtovani v5etk6ho an6sledne ich obozn6mime

o tom. Termin je do konca m6ja.

Mestskd zastupitel'stvo s c h v a l' uj e

N6vrh Petra Reznick6ho

lZ.) Zverejnenie zoznamu dlZnikov vodi mestu za nitjomn6 bytov vo vlastnictve mesta na

internetovej str6nke mesta v termine od 1.4.2017

Hlasovanie:
Zaz 7 Proti: 0 ZdrLalisaz 0

Mestskd zastupitel'stvo berie nu

3.) Spr6vu o kontrolnej dinnosti

Hlasovanie:
Zaz 7

vedomie

hlavn6ho kontrol6ra mesta Podolinec za r ok 201 6
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Proti: 0 ZdrLalisaz 0
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K bodu i. 9 SchvSlenie internej smernice - Prev6dzka motorovych vozidiel

Predniesol Ing. Juraj Zima

Hlasovanie:
Zt:5 Proti: 0 Zdri,alisa:2

K bodu i. 10 N6vrh na rozdelenie hospodfrskeho vysledku (zisku) za rok 2016 - Lesy

mesta Podolinec, s. r. o.

Predniesol Ing. Daniel Marhevka

P6n prim6tor: Chcel by som sa pod'akovat'konatefovi Ing. Homolovi zato, Ze dobre rozbehol

firmu, rozbehol aj hospod6rsku dinnost' a vysledok je pekny. O tom n6vrhu na odmenu

rozhodla dozomdrada, ale mestsk6 zastupitefstvo to musi schv6lit'.

M. Simonikov6: Chcem sa opytat'k {fm odmen6m' To budri Styria poslanci a kto?

P6n prim6tor: Dozorndrada a konatef Ing. Homola.

M. Simonikovd: Akym spOsobom sa pridelila odmena?

p6n prim6tor: Jedna podmienka bola, aby konatef nemal vy55i mesadny prijem ako primStor.

Urobit vel'a veci, robi svoju pr6cu kvalitne. Navrhol som mu 300 Eur za mesiac, dozornej

rade po 300 Eur v hrubom.

M. Simonikovir Zado?

p6n prim6tor: Kvalitne pracovali, zasadali, ked' to bolo potrebne, vLdy to trvalo dlho"

N6pomocni boli aj dlenovia dozornej rady, ked'bolo treba. Nie sri to vysok6 odmeny.

M. Simonikov6: Poslanec je zvoleny obdanmi a mne to tak pripad6, Ze v5etko len za peniaze

treba robit'.

P6n prim6tor: To je n6vrh, vy to schvaliujete.

M. Simonikov6: Ked'hovorime o tom, kto m6 ak6 odmeny, tak riaditel'Skoly nemal Ziadne.

Mestskd zastapitel'stvo s c h v a I ui e

Ndvrh Martiny Simonikovej

13.) N6vrh rozdelenia hospodSrskeho vysledku (zisku) zarok 2016 Lesy mesta Podolinec,

v bode 3, odmeny dlenov Statut6rnych org6nov a dozornej rady na n6vrh spolodnika vo vy5ke

0 Eur.

Hlasovanie:

Zaz 2 Proti:5 Zdfialisaz 0

p. Reznicky: Za dai- zpr1mu pr6vnic[fch os6b budeme platit' 5500 €. P6ni kolegovra nezdit

sa vdm to tro$ku vefa? Vtedy, ked' sme zakladali s. r. o., tak ja som dSval isty n6vrh na n6jom,

ktory sme mohli dostat' do mestsk6ho rozpodtu. Tam padol n6vrh 20 € za hektir. Vtedy ste

povedali, Ze to je vefa. Vtedy, ked' sme to prepoditali, za Sest' mesiacov by sme dostali 24 00C/
Eur. Kol'ko sme dostali? 5 000 € ? C?,*- "z
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Ing. J. Marhefka: Po pol roku.

p. Reznicky: No to by bolo tych24 000 Eur tieLzapol roka. Keby sme mali ry55i n6jom, tak

by bolo viac peiazi v distom v na5om rozpodte anezaplatili by sme tol'ko dane. Je pekn6, Ze

podporujeme slovenskri ekonomiku, resp. daf,ov6 frady, ale to bol jeden sp6sob, ako sme

mohli tie peniaze dostat'. Ked' hovorime o odmen6ch, konatel' dostal 1500 Eur zakladny plat.

prv6 podmienky, ktor6 ste vy navrhovali, boli 1 000 Eur. UZ vtedy dostal 50 % naviac.

Schv6lilo sa mu, tak v poriadku. Teraz sme mu zase dali, zase motivadn6. Keby vtedy dostal

1000 Eur zttklad, bez probl6mov mu tri odmenu dnes odsrihlasim. Na na5e pomery je to

vysok6 suma.

Ing. J. Marhefka: Nechcel som ja p6vodne k tomu vyjadrovat', ale, myslim si, Ze kaLdy, kto

riadil hospod6rsku jednotku, si musi uvedomit', Ze t6 hospod6rska jednotka, ktoru sme my

zaloLiy, je obchodnf spolodnost'. T6to spolodnost' stavia konatefa do polohy Statut6ra

spolodnosti a ten je zodpovedny za v5etko, za dokol'vek, do sa v s. r. o. udeje. Jeho

zodpovednost' je rovnako vefk6 ako zodpovednost'nejak6ho riaditefa zdvodu alebo podniku

z pohl'adu zitkona. Fakt je ten, Le podas sedeni dozorn;fch r6d, ktorych ozal nebolo m61o, kde

sme riesili praktick6 veci, myslim si, Ze poslanci, ktori sri dlenmi dozomej rady, vykonali tak

isto kus pr6ce. Nejdem ich glorifikovat' ani chv6lit', ale chcem sa zamerat hlavne na konatefa.

Vybavil celi agendu, vsetky tie praktick6 veci boli na pleciach n65ho konatefa. Nemyslim si,

Ze t6 suma je vysok6, neodrdLaani na polovicu skutodnej pr6ce, ktorit musel amusi konatell

urobit'. A my, ktori rozumieme lesnictvu, vieme , Le tej pr6ce nie je m61o. Ked' si zoberiem,

ak6 tortirra je okolo vybavenia dopravnej licencie na autobus, ked' si uvedomime, s akym

okuhom, s dim v5etkym sa ten dlovek stret6va, di sri to ottzky majetkovopr6vne alebo

daf,ovd, tak poviem, Le ten dlovek musi obsiahnut' cehi agendu niekol'[ich pracovnikov

mestsk6ho riradu po odbornej str6nke a v tej srivislosti si myslim, Ze tych 2100 € v hrubom to

nezohfadriuje ani n5hodou. M6Zeme o tom diskutovat', di je to vefa alebo m6lo, ale ja si

myslim, Le to nezohfadriuje jeho vykonanri pr6cu. Vo vzt'ahu k dosiahnut6mu zisku treba si

uvedomit', Le takTto zisk sme za 20 rokov oddelenia lesov nedosiahli. Ked' hovorime na tir

tdmu, Lekto do urobil alebo neurobil, treba zhodnotit' priicu toho dloveka, preto si myslim, Ze

n6vrh 0 Eur, nech sa pani poslankyf,a neurazf, je minim6lne absurdny. Treba si uvedomit', Ze

je to obchodnd vyrobn6 spolodnost', je tam mnoho veci, z ktor;fch mesto profituje a povedal

by som, Ze mestu sa odllahdilo, odkedy m6me s r.o. Tu m6te v pdr dislach hospod6rsky

vysledok.

Ing. S. Zima: Ja len jednu vec v srivislosti s tym, predo odv6dzame 5t6tu 5000 Eur. K tomu

v$etk6mu sme zavolali aj kontrol6ra, pokris sa k tomu niedo povedat'.

Ing. J. Zima: Za polrok mat 44 000 Eur zisk, to je slu5n6 dislo. V predchhdzairicich

obdobiach, do som vo funkcii, sme mali max.20 000 Eur. Zapredchitdzaiuce obdobia sme

platili dane: zarok2Ol4 to bolo 5600 Eur, zarok 2015 to bolo 4120 Eur, ale po oprave

daiov6ho priznama, kde sme este legalizovali d'alSiu vedfaj5iu dinnost', to bolo 3030 Eur.

Tento rok n6m vychhdza viac, o tej sume nebudem hovorit', lebo to e5te nie je uzatvoren6. To

znamen6, Le za predchhdzajrice roky a e5te predtym, kym som bol vo funkcii, tak sme

neplatili dane, ale sme sfstavne kfmili rezervny fond, kde bola qf5ka 154 000 Eur a nikdy

v Zivote sme tie peniaze odtiall nedostali, lebo sme ich umftvili, pretoZe rezervny fond je

urdeny na hospod6renie v lesoch a tento sme nepouLili, ilLe sme hospod6rili vefmi Vle za
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predchhdzajirce obdobi a. Teraz pri5la s. r. o. a za Sest' mesiacov n6m vyprodukuje 44000 Eur

zisku pred zdanenim a p6n poslanec P. Reznic\f m6 pripomienky. Ano, ja som povedal na

dozornej rade, skfsme urobit' taky variant, Le by sme urobili prehodnotenie hospod6renia

a v r6mci toho, do n6m n6jomnb zmluva dovol'uje, aby sme lfmto sp6sobom peniaze dostali

do mesta. Ale potom som si uvedomil jednu vec, Le je to hhipost', pretoZe prvych Sest'

mesiacov hospod6ri s. r. o. na na5ich majetkoch a my budeme slepi azaprvych Sest'mesiacov

ich budeme dusit', aby n6m dali dim vrac pe(razi? Ved' podnikatel' ako rozmySl'a, ved' p6n

poslanec p. Reznicky je tiel. podnikateli. Jednoducho investujem prostriedky

a v nasledujricom obdobi Lnem. Netvrdim to, Ze za dva alebo tri roky dostaneme sto tisic do

mesta, ale nechajme ich dychat', nechajme ich hospod6rit'. Ja som s konatefom v kontakte,

ked, niedo nie je v poriadku, tak to konzultujeme. Pochv6lil som ho a aj tu verejne ho chv6lim,

Ze som r6d, Leje konatefom, je to dlovek na itrovni. Je to manaLer, ktory firmu vedie

spr6vnym smerom. Sumu 5000 Eur dat' 5t6tu, ale predo nie? Ked' je to tymto spOsobom

prerozdel'ovan6, d6me aj 5t6tu. V5etci potrebujemeLit aj 5t6t, aj my,ai mesto bude Zit'. Nie

dnes investujem a zajtra beriem. Budem brat' o mesiac, o dva, alebo o rok, ale budem mat'

peniaze. Len ma zaraZa, Le pani poslankyf,a sa vyjadri, Ze 0 Eur, prep6nakr6l'a, ved' ten

dlovek pracuje, doje to 1800 Eur, nid'

P. Reznick;i: Prosim?

Ing. S. Zima: Treba sa pozriet' na ostatn6 mestsk6 s. r.o., treba sa rozkukat'tro5ku.

Ing. J. Zima: Ja som bol ten, ktoqi v r6mci uzatvdrania s. r. o., ked' sme robili spolodenskri

zmluvu, som sa vyjadril, Le ak t6to s. r. o. p6jde, tak to je d6leZit6 pre toho dloveka. Tu je

jasny vlisledok 44000 Eur aty si rozprdvai pln Reznicky, do chces aj kol'ko chceS, no

vysledok je jasnlf. Za predchddzajice obdobie (za rok) max. 20 000 Eur a dnes za Sest'

mesiacov 44000 Eur, tak dany dlovek nie je dobrf manaLdr?

p6n prim6tor: Dakujem, Ze ste to tu r,ysvetlili. My sa s Ing. Homolom stret6vame dasto,

konzultujeme do treba. TieZ si myslim, Ze firmu vedie dobre, je v5etko dobre rozbehnut6. Aj

zisk je, na dozomej rade bolo, Ze dobre, odmeirme ho.

P. Reznicky: Ja som nepovedal, Le ie zly manaLdt. Chcel by som sa opytat', Ze ak on je

mana1dr, tak sme mu dali 1800 Eur, a do ta[f riaditef Skoly, vieS kol'ko m6 prijem?

Ing. J. Zima: Ty neporovn6vaj podnikanie s rozpodtovou a prispevkovou organiz6ciou.

p. Reznickf: VieS dobre, Le tieto disla m6Zu byt skresfujrice. Nikde tu nem55 napisane, Le

kofko sa vyt'aZilo, v akej triede, v akych cendch sa pred6valo. Sri tu len disla o qfnosoch

a o zisku. Predtym tu bolo lesnd oddelenie. Hovoril si, Ze aj v roku 2014 a2015 sa dai platila,

ale povedz aj predo? Lebo sme sa poslanci zhodli, Le rezervny fond je na istej vy5ke, kde ho

treba stopnirt'aten zisk potom zdanit, apovedz di to nie je pravda? TakLe to je ten d6vod,

predo sme zaplatili tirto dafl, je to tak?

Ing. J. Zima: Samozrejme.

P. Reznicky: No tak,

d6va1o do rezervndho

vec.

ked' povie5 A, tak povedz aj B, lebo predtlim roky sa neplatilo, lebo sa

fondu. To, Le sa z neho malo derpat' na pestevnri dinnost', to uL ie)nh
>€,C'/' Iti
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Ing. J. Zima: Ale ty si povedal, Le zaplfiit 5t6tu 5000 Eur je vela, Le doteraz sa neplatilo.

p. Reznicky: Ked' je moZnost', ako nezaplatit. Ty si ridtovnik, a ked' takto radi5 firm6m, tak

d'akujem pekne.

Ing. J. Zima: Ty nem65 pr6vo hodnotit'moju pr6cu'

p. Reznick;f: ESte by som chcel k Ing. J. Marhefkovi. Predniesol si to tak, ako keby sme nikdy

nemali vedircich oddelenia lesov. Postavil si p6na konatella Homolu do pozicie, Ze pri5iel tu

teraz mana11r aspravil vSetko. Ja mu neberiem prdcr, za to je hodnotenli, ale tf
zodpovednost' mal tieZ vedrici lesn6ho oddelenia a takto ohodnoten;f urdite nebol.

Ndvrh Ing. S. Zimu na ukonienie diskusie k tomuto bodu

Hlasovanie:
Za:S Proti: 2 Zdiil'alisaz 0

Mestskdzastupitefstvo schvaf ui e

14.) Rozdelenie hospod6rskeho qisledku (zisku) zarok2016 - Lesy mesta Podolinec, s.r.o.

Hlasovanie:
Zaz 5 Proti: 2 Zdfialisaz 0

K bodu i. lL R6zne

Mestskd zastapitelstvo s c h v a f ui e

15.) N6vrh na zmenu rozpodtu rozpodtovym opatrenim L ll20l7

Hlasovanie:
Za:S Proti: I ZdrZali sa: I

Mestskd zastupitel'stvo o d v o I d v a

1.) Mgr. Marcelu Budorovri z Rady Skoly.

Hlasovanie:
Za:6 Proti: 0 Zdiil,alisa: I

Mestskd zastupitelstvo d e I e g ai e

1.) Mgr. Pavla Mulardika do Rady Skoly.

Hlasovanie:
Zaz 5 Proti: 0 Zdii;ali sa: 0 I

l1
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K bodu i. 12 Diskusia

Mgr. E. Ferencko: eo je nov6 ohlladom pily akasSrni?

Mgr. p. Mulardik: Majitel', do vysrit'aZil pilu dokondieva finandn6 a technick6 zftleLitostr

ohl'adom tohto objektu a objektu kas6rni. S Ministerstvom vnftra SR bola podpisanri zmluva,

ktorf je teraz postripen6 Ministerstvu financii SR na schviilenie. Po schv6leni MF SR budri

vSetky podmienky na prevod kas6rni na mesto splnen6.

p. Hojstrid: M6m inform6ciu, Ze z domu na Ba5tovej ulici odi5iel p6n Kaleta. V akom je to

stave?

p6n prim6tor: Jeho brat pri5iel povedat', Le on uL sa do domu nevr6ti, lebo potrebuje

zdravotnri starostlivost'.

Ing. J. Marhefka: Na komisii sme rieiili problematiku vyvodov zkirenfirskych kotlov. Chcel

b/so* poprosit', ak sa bude robit' dasopis, podat'tam inform6ciu, aby fudia nezasahovali do

otuoaory.6 mrirov. I-udia si kotly vymieflajir svojpomocne a treba ich na to upozornit',

stanovit' im nejakd PodmienkY.

Ing. Dubjel: Ja som sa informoval aj na inych stavebnych riradoch, kde mi potvrdili, Le taketo

vy"ristenia kotlov nepovofujri. Tento probl6m n6s dobieha, pretoLe sa kondi Zivotnost' kotlov,

kior6 si l'udia inStatovati pred dvadsiatimi rokmi a musia ich nahrbdza{ noqfmi

kondenzadn;fmi kotlami, ktor6 dasto nie je moZn6 bez dal5ich fprav zahustit' do existujricich

kominov. V meste sme uZ rie5ili jednu st'aZnost', kde na Lesnej ulici bol urobeny vyvod

z kotla cez fas6du a spaliny zkomina zneprijemf,ujri vetranie v byte nad in5tal6ciou. Ja som

tento probl6m predniesol v komisii, aby sme sa tomu zadali vdas venovat'. Chcel som, aby

sme frrdi upozomili, do musia vyrie5it', aby mohli takrito vymenu kotla zrealizovat a stanovili

v5eobecn6 pravidl6 na umiestilovanie lfchto malych zdrojov znedist'ovania ovzdu5ia. Sridasn6

legislativa toto vyristenie cez fas6du neumoZriuje.

M. Simonikov6: Chcem len povedat', Le pina Mulardika nem6Zete menovat', ale len

delegovat'. Chcela by som p. kontrol6rovi a Ing. J. Marhefkovi povedaf, Le ai tiaditel Skoly je

takf istf manaZer ako Ing. Homola a tieZ musi ovlidat'viacer6 oblasti.

Ing. Homola: Co sa tyka pl6novan6ho prinosu, v roku 2017 mestu lesy zaplatia n6jom 19 500

E1n, za majetok 5000 Eur, za dail znehnutefnosti 8500 Eur, ostatnym obciam 5500 Eur,

n6jomn6 za budovy 1800 Eur. Prebrali sme z|vazok spl6cat' uver zatraktor 25000 Eur, v roku

ZOn buae vydaj cca 65 000 Eur. Pri tomto rozdeleni zisku je to tak, Ze polovicu sme

zaviazali na projekt pestevnej dinnosti, inak ako zaplatenim dane, zdruhej dasti zisku

nevybudujeme prev6dzkovy kapit6l na vybudovanie firmy. Zdravd aodoln6 spolodnost' sa

musi od nuly pohybovat' d'alej. Co sa lfka Struktir taLieb, podrobnd inform6cie sri

kedykolivek k dispozicii na firme.

Marta Simonikov6: V r6mci rizemn6ho pl6nu je potrebn6, aby ti, ktori si d6vali Ziadost', majri

sa opiit' ozyval, pisat' nov6 Ziadosti?

Ing. Dubjel: Nie, netreba.

J. Reznicky st.: TroSku sa problematike lesov rozumiem. Stefan Zima, ako obdan ajkamattfi

by som sa t'a chcel spl.tat', di si sa za.,tenpol rok, do si dlenom dozornej rady, odkedy m6me s.

r. o., presiel po lese. di,rieS, Ze na.,Spicbergu" je kalamita, di vieS, kde sri riseky? V dozomej

rade by mali b1t taki lludia, do tomu rozumejri. Ja viem, Le rozumie5 dislam, ale keby som sa

t'a op;ital na drevo, di by si vedel povedat', Ze toto drevo je jedlia a toto smrek. Lebo tu

i,r-l;
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Ing. S. Zima: Ja som bol pokojnf dovtedy, kym tu neza(ali padat' osobn6 invektivy na p.

kontrol6ra. Bolo mojou prou povinnost'ou sa ho zastaf .Dozornd rada je sribor os6b, ktorf

spolodnym konanim vytv6rajri-celok zloLeny z odbornikov ztej ktorej oblasti. Tam sa musia

riesit, vici ohfadom vlrejn6ho obstar6vania, nielen ze idem do lesa. Preto by som poprosil,

aby sme dozomri radu chripali, nemdZe tam bf orientovany dlovek jednostranne- Tam sa riesi

ekonomika, zftkon o verej nom obstar6vani apod'

J. Reznicki st.: Bol si v lese alebo nie?

Ing. s. Zima: Tffio otlzka je irelevantn6, di som ja bol alebo nebol v lese.

p6n prim6tor: Srihlasim s tym, do povedal p6n viceprim6tor. Musia tam byt ludia ztdznych

oblasti a oceilujem , Lehlavny kontrol6r si n6jde das, pride na dozomf radu a usmerni n5s'

Ing. J. Zima A robim to zadarmo.

J. Reznicky st.: Odkedy mestsk6 lesy fungujf, tak nikdy nebolo dobre. Teraz som r6d, Le je to

v zisku. Napriklad nepojdeme domov po tozbitych chodnikoch, no na druhej strane sa

nebudeme ,, bunku-i zaf aZovat. Ak m6me zisk, tak ho rozdellme. Tu treba vyplatit' auto, tak

predo nestadilo kripit' mal6 auto? Najprv chceme zisky, potom ich m6me aq tak zba*y
berieme irver. Na lesnj z6vod uZ bol projekt zrobeny. Ja som zato, aby boli tie blty uroben6,

lebo l,udia nemajri kde byvat'. Robil sa audit, no dodnes nebolo zverejnen6, ako ten audit

aopuaof. Aj tam i5li p"ni*", ax d'al5ich veci, kde nem6me zisky, ale my zoberieme irver,

zadlLimemesto a d,alsie gener6cie, ked'pridu. Ked'tu o dva roky nastripi novy prim6tor, tak

zosivie.

Ing. S. Zima: Uue, ,o Sf'ng sa neberie do dlhovej sluZby. Len neschopny nevyuZije

moZnosti, ktor6 ponfka 5t6t v oblasti tozvoia a b;fvania' Sk6r, naopak, je probl{m ziskat

ta[ito irver zo Statneho fondu, pretoLeje na to obrovsky n6tlak. Robime v5etko preto, aby

sme do 2g.2.2017 tam mali Ziadosti, no mOZe nastat' situ6cia, Le tych Ziadosti tam bude toliko,

Le zdrojov,ktord St6t dal so St6tneho fondu, bude m6lo. IJLteraz sa re6lne ukazuje, Le to tak

je, Le nebudri postadovat' potreb6m, ktor6 majri obce a mest6. ZataLenie tak6ho mesta

k.zrn*ot v oblasti St6tnehofondu rozvoja bliruania je mili6nov6. Znovt hovorim, kaZdf kto

buduje, vre, Le tie irvery sf maxim6lne vyhodn6, a je dobr6 , Le ltifi to respektuje a tieto rivery

sa do dlhovej sluZby nebeni. My sme fii bytovku urobili vtriede A1, ti. tepelno-technickd

parametre sri tam 1p1L6, Ze, dovolim si tvrdit', takli objekt v Podolinci este nie je. O tom, Ze aj

ia ,ttuZ bola zmyslupln6, je to, Ze my sa sme pred niekolklimi rokmi pokri5ali trito stavbu

realizovat mimo -.rtu v r6mci holobyov. Vtedy ten n6klad bol 680 Eur na meter Stvorcovy,

my sme dosiahli cca 645 Eur nie v syst6me holobltu, ale v systdmu bltu na fixa podotykam.

gudem r6d, ked' sa obdania najprv opytajri a potom hovoria, lebo sa rozn61aj'(t nepravdiv6

redi.

p6n prim6tor: My sme ma16 mesto. Aby sme si dovolili sami toto financovat', ideme

filozofiou, Ze kde sa dd zfondov niedo urobit'. Ak by sme v roku 2008 neSli cez fondy, tak by

nebola ztkladnitskola, n6mestie, bytovka, ved' to jepre l'udi. Tro5ku sa odosobni. io sa tyka

navy5enia hrhdze, nebude n6s to st6t'nid.

Ing. J. Zima: Jozef Reznicky st., ked' si podrival, to moje stanovisko fveru, tak som

jeJnoznadne povedal, Ze mesto m63,17 o/o zadllenost' a m6Ze mat' 60 Yo, do je to 3,17 Yo ?

J. Reznicky st.: No ak si vezmem p6Zidku, tak to musim nejako vykryt'. Budova lesn6ho

zilodubola v roku 2004 odovzdan6 mestu. Leti to, treba zrobit'novri b}-tovku.

p6n prim6tor: Predo by sme neSli do nejakych vizii, vet je to pre majetok mesta, vefiaj my

tam niedo vrazime a aj mesto ztoho bude mat'.
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p. Szentivanyi: ESte k lim peniazom, do z s. r. o. pridu na mesto. Bolo by dobr6, aby sa tie

pent7e ryriiti irdelovo, aby l'udia vedeli, kam tie peniaze i5li a do sa za nich urobilo. Ked si

spominate, ako to bolo s automatmi. Nikto nevedel, kde tie peniaze sri. Keby lludia moZno

u.d.li, kde sa tie penraze pouZili, tak by tu automaty boli moZno dodnes, preto hovorim, aby

sa tie peniaze, (i pridu zlesov ridelovo vyuZili. Predsa tie lesy niedo stoja, tie stromy boli

vyruban6, aby sa tie peniaze pouZili v prospech obyvatel'ov mesta. Teraz budem aj tro5ku

kritickf. Je smutn6, ie tu musim vystupit' aj s takouto vecou. Viete dobre, Ze roky som

predsedom DHZ v Podolinci, robim to zadarmo a d6vam do toho aj svoje peniaze. Ked' sri

nejak{ stretnutia, chodim, vybavujem. Za roky, do som predsedom, som vybavil pre toto

mesto nemal6 peniaze v r6mci projektov. Posledny rok sa mi to nedarilo, lebo inf zamestnanci

mestsk6ho riradu satieL chytali tych moZnosti, a nakoniec nevy5iel ani jeden. Ide mi len o to,

Le uLto riesim asi pol roka. Bol som za p6nom prim6torom s poZiadavkou, di by ma niekde

nezamestnal. Ja nechcem nid navy5e, Ziadne odmeny, nid, chcel som len, aby ma zamestnal

niekde na meste, lebo t6 funkcia predsedu mi tak zasahuje do m6jho Livota, Ze som nemohol

vykon6vat' pr6cu v Poprade a rie5it' funkciu predsedu. Mohol som to riesit' tak, Le som mohol

odstirpit' ako predseda, vyka5fat' sa na to a rie5it' si pr6cu v Poprade. Bolo mi sliirben6 od p.

primAtora a p. konatela, Le ked' pan Grtiniirmel odide, Ze p6jdem robit' namiesto neho na

mestsky traktor. P6n prim6tor -i povedal, Ze si m6m dat' Ziadost', tak som si ju napisal,

vsetko bolo v poriadku. P6n Griiniirmel odi5iel, s ktor;im som sa aj poh6dal, lebo mi zadal

vykrikovat', Ze mu beriem robotu, Ze som ho z nej vyhnal, a doSlo k tomu, Ze ked bolo treba

nastripit' na traktor, nastirpil tam iny dlovek, aj ked' len na dohodu. Ja sedim doma a na

traktore jazdi dlovek, ktory mohol v lese vykon6vat' svoju pr6cu. Kritizoval som verejne p6na

tenkavskdho, ked' odhrfoval sneh. Dodnes na mfla kridi, ked'ma vidi. Tak isto budem st6le

kritizovat' p. Hrebika, lebo ked vidim tri zimnri ldrLbu, tak mi je do pladu. Tro5ku sa to

za(alo teraz lep5ie robit', ket jazdi ten p6n na traktore, len ide o to, Le ked' si neviete

zamestnat, takylh fudi, ktori pre to mesto niedo robia,takia neviem. P6n konatet materaz

zobralna dohodu, ale som druhy v poradi. Prvy je p. Hudadek, ja som druhy v poradi. Ak p6n

Hudadek uZ nebude stihat', tak pdjdem ja, do je re6lne hlirpost', pretoZe uZ tol'ko snehu ani

nenasneZi arobota nebude. Neviem, ako to bude dalej, di ma t'ahajri zarros, alebo ma fakt

zamestnajir. Ja som im navrhol, Ze p6jdem aj naLivnost', vybavil som si cezlJrad pr6ce aj

projekt ,, ,u*oru-estnanie, ale ned6vam tomu vefkf Sancu, Ze sa tam dostanem. Pokiaf to

iak-bude, tak kondim ako predseda, do mi bude vellmi hito, lebo som tam velia vybudoval,

vela peirazi aj majetku ru turn nahromadilo a nech6m to tak. Ja viem, Le nahraditefnli je

kaLdi,ja som zvedavy, Le ket pride druh;f, di to bude robit' tak kvalitne ako ja. Hasidsk6

zbrolnila sa teraz zvnutra preritba,ja som tam dennodenne, kaZdlf defl tam r6no nabehnem,

pytam sa, do treba, poobede pinaLatftka otravujem aj desatkrdtza dei. Minuly rok satiei'

pier6balo, tak som iam sedel schlapmi cely deil, ale ja m6Zem na to nakalfat, Le ja sa tu

tudem starat o majetok n6s v5etkych azdruhej strany vy sa neviete postarat' o mf,a'

Opakujem, ja nechcem nid navy5e, ja si chcem vyrobit' peniaze. V roku 2014 a 2015 som

WOH lasiOitur, , pr6ci vynechal 30 dni, lebo som chodil st6le na nejak6 stretnutia niedo

vybavovat'. NedajboZe nejaky poLiar, r6no som sa chystal do pr6ce, vypukol poLiat tak som

musel ist', a ked ia toto nezohliadiuje v tomto meste, je mi lirito, Ze to musim takto rie5it', ale

uZ ma to nebavi. Aj l'adov6 ihrisko som urobil zo svojho presveddenia, v5etci na mf,a pliuli,

ka1dy mi to zakazaval. Chlapi nechceli ist' so mnou, ktory zv6s pSnov poslancov pri5iel

pom6ct'? M6me tu komisie, v ktor;fch sir l'udia, nikto ale nepri5iel, ani prstom nepohol. Ja

som mal teploty, st61 som tam pri derpadle. Jediny, kto pri5iel, bol Jano Smandra.

Mgr. E. Ferencko: Kaldy znds md svoje rodiny, ja sa musim obh6jit'. Ja20 rokov robim

IaIov6 ihrisko v detskom domove, viem do to je. Ja som ti napisal, Ze ked' budem stihat',

pridem. Tento rok sa mi narodila dcdra, nemohol som prist', tak neritod tu na n6s. .,
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pan prim6tor: Dobre, p6n Szentivanyi, ked bolo 140. vyrodie, tak som hovoril s vyssimi

o tom, aby jedn6ho hasida platili. Som nad'alej v rokovani s Ministerstvom vnritra. Budem

hovorit' ajs konatelom, dado vymyslime. Vy ste du5ou toho v5etk6ho a vella robite.

K bodu E.13 Ziver

Nivrh na uznesenie

Predniesol Ing. 5. Zima

Pan prim6tor ukondil zastupitefstvo o l'9r00 hod'

vedfci odboru vnftornej sPrr[vY

Overovatelia z6Pisnice :

Zapisovatellka: Bc. I

. /rl /

ffimrr#ru,^,s.2.2017
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